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Zie hier het verslagje van het wat moeizame gesprek met Saint Martin.

lk zal het ook morgen met [EEE ornieuw aan de orde stellen.

Verzonden: maandag 1 maart 2021 09:18

Aan: SEERrink i>
Onderwerp: RE: French side Dutch side coordination

Zs|
Zie hieronder. Enige punt van onduidelijkheid is volgens mij nog of ze al 500 mensen gevaccineerd hadden of geregistreerd.

Groet,

Notities gesprek[EEFAIN
. de counterpart van CPS aan de Franse kant.

e Saint Martin is half januari begonnen met vaccineren van mensen in bejaardentehuizen en zorgpersoneel (van boven de

50) (fase 1). De vaccinatie van mensen ouder dan 75 jaar (fase 2) is zojuist afgerond. In totaal zijn ongeveer 500 mensen

gevaccineerd/geregistreerd met het Pfizer-vaccin.

o [EEEIN vroeg of er iets bekend is over de vaccinatiegraad. 500 mensen lijkt immers niet vee | BEY gaf aan dat hij geen zicht

heeft op die informatie, maar het viel wel op dat met name ‘Europese’ mensen zich lieten vaccineren (die al lange tijd op

Saint Martin verblijven) JJ EXE vertelde dat alleen zorgpersoneel boven de 50 werd gevaccineerd met het Pfizer-vaccin

en dat dat ook de lage aantallen verklaart. De rest van het zorgpersoneel komt in fase 3 aan de beurt.

eo Volgende week wordt gestart met fase 3, namelijk de gehele volwassen bevolking. Mensen ouder dan 75 en zorgpersoneel

kunnen zich ook nog melden. [EEEYhoopt over 2-3 weken het Moderna vaccin te kunnen ontvangen, en wat later ook het

AstraZeneca-vaccin. Er zullen dan dus drie vaccin-mogelijkheden zijn.
. ET verwachte benodigde hoeveelheid vaccins wordt elke dag dooriEden zijn

collega = doorgegeven, waarna de precieze hoeveelheid naar Saint Martin wordt gevlogen. Niet-gebruikte vaccins

werden aan het eind van de dag ook gebruikt voor mensen die niet in de doelgroep vielen. Nu de doelgroep is gewijzigd

naar alle volwassen personen, is dat niet meer relevant.

o [EEElertelde dat ongedocumenteerden nog geen onderwerp van discussie zijn geweest. Nu wordt het dat wel. Hij was niet

op de hoogte van het aantal ongedocumenteerden aan de Nederlandse kant, maar kon niet geloven dat het er 18.000

waren. In de toekomst worden ongedocumenteerden meegenomen in het vaccinatieprogramma, maar het werd niet

helemaal duidelijk of zij daarvoor wel of geen social security card moeten laten zien. Aan de Nederlandse kant hoeft dat

niet, dus wellicht maakt dat vaccinatie daar toegankelijker. Er is ook nog geen outreach gedaan of communicatie voor

ongedocumenteerden omdat het voor [IEEE tot nu toe niet helder/mogelijk was of en hoe zij in aanmerking
zouden komen. Ongedocumenteerden krijgen een vaccin als ze zich melden maar worden dus niet actief benaderd. EXES
dacht ook niet dat een vaccin populair zou zijn onder ongedocumenteerden, omdat hij denkt dat zij vaak een andere

opvatting hebben over geneeskunde en alternatieve geneeswijzen.

. BES cof aan voorzichtig te zijn met het vaccineren van mensen die uit landen komen waar voldoende vaccins zijn

ingekocht (VS, Canada)
® Grootste obstakel: vaccinatiebereidheid van locals en voldoende personeel. Er moet altijd een arts aanwezig zijn als

vaccinaties worden gezet. De infrastructuur is er verder om veel mensen te prikken, maar mensen lijken niet in grote getale

op te komen dagen.

eo Eris geen einddatum of target voor de vaccinaties vastgesteld.
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Gesprek verliep moeizaam omdat[JEEZniet vioeiend Engels spreken. Als het gesprek met Sint Maarten ook in

het Engels verloopt, zou het mij niet verbazen als dat de reden is dat de communicatie niet goed van de grond komt. Ik

begrijp bijv. ook uit de notities van[JEEZiet aanwezig was bij het gesprek met CPS en de minister president

vandaag.


